

~Government Operations and Estimates/Opérations gouvernementales et des prévisions budgétaires

From: Aff Parl - Parl Aff <AffParl.ParlAff@tpsgc-pwgsc.gc.ca>
Sent: May 22, 2020 2:58 PM
To: ~Government Operations and Estimates/Opérations gouvernementales et des prévisions budgétaires
Cc: Corri Barr; Costeira, Carla :TPSGC; Carmen Cavaliere; Sara Lacasse; Skelton, Martine :TPSGC; Laura Corkill; Benjamin Woodman
Subject: Response to Questions Taken on Notice – PSPC Appearance on the Supplementary Estimates (B) 2019-20 and the 2018-19 Departmental Results Report (March 12, 2020)
Attachments: 1) Update on Phoenix Pay Pods EN-FR.docx; 2) Phoenix support and Prioritization of Backlog EN-FR.docx; 3) Legal Costs.docx

Hello Paul,

Please find enclosed the responses to questions that did not receive a response during the appearance by Public Services and Procurement Canada (PSPC) before the House of Commons Standing Committee on Government Operations and Estimates on March 12, 2020 regarding the Supplementary Estimates (B) 2019-20 and the 2018-19 Departmental Results Report (March 12, 2020).

1. Mr. Drouin requested an update on the Phoenix Pay Pods.
2. Mr. Green requested further information about the time frame for those in dire financial need as a result of the Phoenix pay system to receive support as well as clarification on how cases in the backlog are prioritized.
3. Mr. McCauley asked what legal costs have been incurred to date as a result of the CITT challenges in relation to a contract for the chartering services of two emergency offshore towing vessels.

The answers to questions 1, 2 and 3 are in the attached annexes.

I trust this information is helpful. A review of the transcript indicates that all other questions posed by members received a response during the proceedings.

Yours sincerely,

Bonjour Paul,

Vous trouverez ci-joint les réponses aux questions pour lesquelles aucune réponse n'a été fournie lors de la comparution de Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC) devant le Comité permanent des opérations gouvernementales et des prévisions budgétaires de la Chambre des communes, le 12 mars 2020, concernant le Budget supplémentaire des dépenses (B) de 2019-2020 et le Rapport sur les résultats ministériels de 2018-2019 (12 mars 2020).

1. M. Drouin a demandé une mise à jour sur les équipes mixtes de paye pour Phénix.

2. M. Green a demandé des renseignements supplémentaires sur le temps qu'il faudra pour fournir de l'aide aux personnes qui éprouvent des difficultés financières graves attribuables au système de paye Phénix ainsi que des précisions sur la façon dont l'ordre de priorité des cas faisant partie de l'arriéré est établi.
3. M. McCauley a demandé le montant des frais juridiques engagés à ce jour à la suite des contestations devant le TCCE en ce qui concerne un contrat de service d'affrètement de deux remorqueurs d'urgence en mer.

Les réponses aux questions 1, 2 et 3 figurent dans les annexes ci-jointes. En ce qui concerne la question 3, des frais juridiques d'environ 193 000 \$ ont été engagés en date du 31 mars 2020.

J'espère que ces renseignements vous seront utiles. Selon un examen de la transcription, une réponse a été fournie à toutes les autres questions posées par les députés durant les délibérations.

Sincères salutations,

Thank you,

Rouzana Mekhail
Analyste, Affaires parlementaires
Services publics et Approvisionnement Canada / Gouvernement du Canada

Analyst, Parliamentary Affairs
Public Services and Procurement Canada / Government of Canada